



In its **78 years of operation**,
the dentists working in the clinic have taken care of
over **10,000 patients' dental needs**.

Dr. Miki Zlatanovski, D.M.D.

General Dentist

Dr. Joanne C. Walford, D.D.S.

General Dentist

OUR SERVICES

Personalized Care Plan

Surgery

Bonding

Bleaching Teeth

CEREC Crowns

HD Digital Imaging

Cosmetic & Family Dentistry

Root Canals

Oral Cancer Screening

Invisalign

"Dr. Miki is the best dentist I ever had. He is very knowledgeable, professional, always punctual, nice personality, very polite and kind, bilingual, always in a good mood and with a good sense of humour, which helps a lot when you visit your dentist. I highly recommend Dr. Miki."

"Dr. Joanne Walford is an outstanding Dentist. She is very personable, meticulous, totally patient-oriented, and highly knowledgeable. Her whole team reflects those very qualities and values."

20% off
complete exam
with X-rays, photos and cleaning.

To be applied on regular price of \$226.
For new patients only.

\$150 off
A TEETH
Bleaching Kit

To be applied on regular price of \$450.

These special offers are valid until June 4th, 2016.



Comfort Care Dental Clinic evolved from the dental office that was first established by Dr. Wallace Walford at the Drummond Medical Building, the first medical building established in Montreal in 1937. In 1985, after many years of taking care of his patients' dental needs, Dr. "Wally" handed it over to his niece, Dr. Joanne Walford. For the past 78 years, the office has grown substantially in number of patients and services offered. Today, Dr. Miki Zlatanovski and Dr. Joanne Walford's mission is to make a difference in their patients' lives by integrating highest quality personalized dental care and comfort.



1414 rue Drummond, suite 1015
Montréal, (Qc) H3G 1W1
MON - WED 8 AM - 5 PM
THU 8 AM - 7 PM
FRI By special appointment
(514) 844-8061
contact@comfortcaredental.ca
www.comfortcaredental.ca



Durant les **78 dernières années**,
les dentistes travaillant dans la clinique ont pris soin
des besoins dentaires de plus de **10,000 patients.**

Dr. Miki Zlatanovski, D.M.D.
Dentiste généraliste
Dr. Joanne C. Walford, D.D.S.
Dentiste généraliste

NOS SERVICES

Plan de soins personnalisé
Imagerie numérique HD
Facettes de composite

Invisalign
Couronnes CEREC
Traitement de canal

Dépistage du cancer buccal
Blanchiment des dents
Dentisterie cosmétique et familiale

Chirurgie

"Dr. Miki est le meilleur dentiste que j'ai jamais eu. Il est un professionnel doué, toujours ponctuel, il a une personnalité agréable, il est poli et gentil, bilingue, toujours de bonne humeur et il a le sens de l'humour, ce qui aide beaucoup lorsqu'on va chez le dentiste. Je recommande fortement Dr. Miki."



"Dr. Joanne Walford est une dentiste exceptionnelle. Elle est tout à fait charmante, méticuleuse, complètement axée sur le patient et très compétente. Son entière équipe reflète ces mêmes qualités et valeurs."



Ces offres sont valides jusqu'au 4 juin, 2016.



Comfort Care Dental Clinic a évolué à partir du cabinet dentaire établi par le Dr. Wallace Walford à l'édifice médical Drummond, le premier bâtiment médical établi à Montréal en 1937. En 1985, après de nombreuses années à prendre soin des besoins dentaires de ses patients, Dr. "Wally" a remis le cabinet à sa nièce, Dr. Joanne Walford. Au courant des 78 dernières années, la clinique a considérablement grandi en nombre de patients et de services offerts. Aujourd'hui, la mission des Drs. Miki Zlatanovski et Joanne Walford's est de faire une différence dans la vie de leurs patients en intégrant des soins dentaires personnalisés de la plus haute qualité.



📍 1414 rue Drummond, suite 1015
Montréal, (Qc) H3G 1W1
📞 (514) 844-8061
📧 contact@comfortcaredental.ca
🕒 LUN - MER 8 AM - 5 PM
JEU 8 AM - 7 PM
VEN Sur rendez-vous spécial
🌐 www.comfortcaredental.ca